
Zápisnica 
 z 1. plánovaného verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva v Matúškove,  

konaného dňa 13. decembra 2022 

Prítomní:  starostka  obce – Ing. Marta Mészárosová 
                 kontrolórka  Obce Matúškovo – Mgr. Mária Tomovičová  
                 poslanci obecného zastupiteľstva ( viď. prezenčná listina – príloha) 
                 občania obce  ( viď. prezenčná listina – príloha) 
 

Plánované verejné zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostky obce zo dňa 01. 12. 
2022 a konalo sa na Obecnom úrade v Matúškove. Prílohu tejto zápisnice tvoria všetky 
materiály predložené na tomto zasadnutí.  
 
K bodu č. 1 – Otvorenie 
 
          Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Matúškove zahájila p. starostka. Privítala 
poslancov a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo na svojom 1. plánovanom zasadnutí je 
uznášaniaschopné. Zasadnutia sa  zúčastnilo 9 poslancov.  

P. starostka pred rokovaním OZ odovzdala slovo riaditeľke MŠ p. L. Kubovicsovej, 
ktorá pozdravila poslancov a prítomných. V mene škôlkarov a personálu MŠ popriala krásne 
sviatky a odovzdala poslancom vianočné pozdravy. Vianočné pozdravy odovzdali aj poverená 
riaditeľka ZŠ Mgr. Monika Pospíšilová a učiteľka MŠ Katarína Hrotková.   
 
K bodu č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
          Za zapisovateľku p. starostka určila p. Evu Szabó  a za overovateľov zápisnice  navrhla  
p. Ing.arch. Ildikó Szőcsovú a p. Jánosa Péka . Za uvedený návrh  hlasovalo 9  poslancov 
( Mgr.A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 3 – Schválenie programu zasadnutia obecného  zastupiteľstva 
 
        P. starostka oboznámila prítomných s programom zasadnutia. Navrhla zmenu, bod č. 7 
„Prerokovanie návrhu programového rozpočtu obce na rok 2023-2025 a jeho schválenie“ bude 
prerokovaná po bode č. 12. Poslanci nenamietali,  dala  hlasovať.  Za bolo 9  poslancov, (Mgr. 
A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania. Poslanci  návrh starostky jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 4 – Voľba návrhovej komisie  
 
           P. starostka navrhla, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení: 
Ing. Ivan Molnár - predseda 
Ing. Roman Kubovics   
Ing. Peter Kovács 
Za uvedený návrh  bolo 9  poslancov 
( Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 
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K bodu č. 5 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ  
 
          P. starostka sa vyjadrila, že  kontrolu plnenia mali možnosť poslanci a poslankyne 
preštudovať, a opýtala sa či má niekto pripomienku. Nikto sa nehlásil, poslanci správu 
o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho  zasadnutia OZ vzali na vedomie.  
 
K bodu č. 6 – Interpelácia poslancov 
 

P. starostka vyzvala poslancov aby predniesli svoje nápady, podnety.   
          O slovo sa hlásila p. Ing. arch. I. Szőcsová, ktorá navrhla zmeniť trasu zberného auta pri  
zberu komunálneho odpadu. Zberové vozidlo začína skoro ráno na hlavnej smerom na Galantu. 
Práve vtedy keď je najhustejšia premávka. Navrhuje zber na hlavnej neskoršie.  

P. starostka sa vyjadrila, že túto problematiku bude konzultovať so zástupcom 
spoločnosti FCC. 
 P. J. Pék informoval OZ, že viac občanov ich oslovilo s otázkou, či zamestnanci 
obecného úradu budú zbierať vianočné stromčeky  po sviatkoch.  

P. starostka pripomenula, že obec má zberné miesto na uloženie, občania majú možnosť 
stromčeky vyniesť, preto obecný úrad celoplošný zber stromčekov  neplánuje.  

P. J. Pék sa vyjadril, že on a jeho spolupracovníci veľmi radi pomôžu. K dispozícií má 
aj auto aj skupinu ľudí, ktorí ochotne pozbierajú vyhodené stromčeky.  Určí sa dátum zberu a 
cez obecný rozhlas bude tento dátum oznámený občanom. OZ súhlasilo s návrhom p. J. Péka. 

P.Ing.arch. I. Szőcsová upozornila, že na novej webstránke obce treba maďarské 
preklady opraviť, lebo nie sú spisovne preložené.  

P. starostka sa vyjadrila, že obecný úrad urobí nápravu.  
P. Ing. R. Kubovics pripomenul, že pri pohostinstve Šport pri odbočke z hlavnej cesty 

sú veľmi nebezpečné „kolajnice“, ktoré treba odstrániť.  
P. starostka odpovedala, že vieme o probléme, na jar sa odstránia. 
P. Ing. D. Mézes sa informoval, či obec plánuje postaviť dopravné zrkadlá napríklad na 

Slepej ulici.  
P. starostka odpovedala, že na Slepej nebolo plánované,  na Proletárskej, pred domom 

Adriána Kissa áno. Je to záležitosť ktorú treba komplexne riešiť s dopravným  inžinierom 
a inšpektorátom. Doplnenie pasportu dopravných značiek súvisí s dopravno-technickým 
riešením jednotlivých problematických lokalít,resp. ulíc.   

     
K bodu č. 8 – Schválenie VZN Obce Matúškovo o miestnych daniach na území obce 
Matúškovo na kalendárny rok 2022 
 

P. starostka vyzvala p. Ing. I. Molnára aby sa vyjadril k návrhu  VZN  o miestnych 
daniach.   

P. poslanec povedal, že do VZN boli zapracované zmeny ktoré sú zo zákona povinné. 
Daň z nehnuteľností zostáva nezmenené, ruší sa  sadzba   0,25 € za jedno prenocovanie/1 osoba vo 
výrobnom území obce. Sadzba bude 0,50 € /1 osoba/ jedno prenocovanie . Daň za psa namiesto 
10,- eur bude 20,-€. V bytovkách namiesto 10,-€ bude 20,-€. P. poslanec sa vyjadril, že poslanci 
dostali návrh VZN v dostatočnom časovom predstihu, preto mali možnosť riadne preštudovať 
           P. starostka pripomenula, že na úradnej tabuli a webovej stránke  teda v súlade so 
zákonom bol návrh vyvesený.  K návrhu VZN ku dňu schvaľovaniu neboli prijaté žiadne  
pripomienky. 
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Návrh VZN poslanci schválili bez pripomienok nasledovne: 8 poslancov za návrh ( Mgr. 
A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), a 1 poslanec sa zdržal hlasovania (Ing. R. 
Kubovics).  
 
K bodu č. 9 – Schválenie VZN Obce Matúškovo o miestnom poplatku za komunálny 
odpad a poplatku za drobný stavebný odpad na rok 2023 
 

P. starostka sa vyjadrila, že obce by v zmysle legislatívy nemali doplácať na zber 
a likvidáciu odpadu, všetky tieto náklady by mali byť zahrnuté v poplatku. Súčasná situácia je 
žiaľ taká, že  v roku 2023 treba zvýšiť poplatok za odvoz odpadu. Vyzvala  p. Ing. I. Molnára 
aby informoval OZ.  
 
P. poslanec povedal, že na pracovnej porade prepočítavali výšku poplatku na základe 
ekonomických podkladov. Hlavným dôvodom, prečo obec je nútená zvýšiť poplatok za odvoz 
odpadu, je stále rastúca inflácia, nárast cien energií, pohonných hmôt, miezd a iných režijných 
nákladov v oblasti nakladania s komunálnymi odpadmi. Preto sa od 1. januára 2023 je zvýšenie 
o 5,-€ t.z. že sa zmení výška poplatku za komunálne odpady zo súčasných 30,-€ na 35,-€/1 
občan/1 rok, pre dôchodcov namiesto 24,-€ bude 28,-€/1 občan/ 1 rok. Ďalej občan keď 
vyprodukuje väčšie množstvo komunálneho odpadu    má možnosť zakúpiť označené vrece na 
odpad. Zvýši sa cena vreca z 2,30 €. na 2.70 €.  Ďalej  pre poplatníka, ktorý v užívanej 
nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v obci poskytuje reštauračné, kaviarenské alebo iné pohostinské 
služby, sa zvýši koeficient namiesto 0,09 na 0,11. Za drobný  stavebný odpad bez obsahu 
škodlivín  výška poplatku sa stanovuje namiesto 0,078 € na 0,10 € za jeden kilogram  drobného 
stavebného odpadu. Zmena bude aj pri pridelení  množstve zberných nádob. Od 1. januára 2023 
pre platiteľov poplatku z rodinných domov pre netriedený  komunálny odpad  – jedna 240 
litrová  zberná nádoba bude pre 5 ľudí. Doteraz 1 nádoba bola pridelená  pre 4 osoby. Ďalej na 
požiadanie poplatníka o ďalšiu smetnú nádobu poplatok za 240 l nádobu sa stanovuje cena vo 
výške 175 eur/ rok. P. poslanec ešte dodal, že úľavy a zníženia poplatkov zostávajú tak ako 
v roku 2022.  

P. starostka dodala, že aj tento návrh VZN  bol vyvesený na úradnej tabuli, a zverejnený 
aj na webovej stránke obce podľa zákona. Pripomienky k návrhu VZN ku dňu schvaľovaniu 
neboli žiadne pripomienky. 

 
P. starostka vyzvala poslancov aby sa vyjadrili. 
P. Ing.arch. I. Szőcsová sa vyjadrila že bude efektívnejšie ak na zberný dvor 

separovaného odpadu obec zakúpi poriadnu váhu na drobný stavebný odpad. 
P. Ing. R. Kubovics sa informoval, že koľko  obec „prerobí“ na drobnom stavebnom 

odpade keď nemáme dobrú váhu. 
P.Ing. I. Molnár odpovedal, že ide o drobný stavebný odpad, sú to kilogramy odpadu, 

nie väčšie množstvo.  
P. Ing. D. Mézeš sa opýtal, či FCC Slovensko nám vie vydokladovať aké množstvo 

stavebného odpadu bolo z Matúškova odvezené.  
P. starostka povedala, že áno, máme zoznam o množstve odvezeného odpadu. Ďalej už 

nikto nemal pripomienky. Nikto nemal už žiadne pripomienky tak  dala hlasovať. Za návrh 
VZN hlasovalo 8 poslancov jednohlasne (PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. 
Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania.  
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Poslanci návrh jednohlasne schválili. Poslankyňa Mgr. A. Himpán Románová nehlasovala lebo 
nebola prítomná v miestnosti. 
 
K bodu č. 10 – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 
2023   
  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2023 je prílohou  k tejto 
zápisnici. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2023 bol 
zverejnený na webovom sídle obce a aj na úradných tabuliach obce.  Hlavná kontrolórka obce 
Mgr. M. Tomovičová sa  spýtala poslancov, či je potrebné, aby sa plán kontrolnej činnosti 
predniesla, pretože bolo poslancom doručené v materiáli na zasadnutie. Poslanci reagovali, že 
to nie je potrebné.  

P. starostka dala hlasovať, za bolo 9  poslancov, (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. 
Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing. arch. I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, 
Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci  návrh 
jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 11 – Schválenie VZN Obce Matúškovo o určení výšky príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec  
 

P. starostka informovala poslancov, že jedná sa o tzv. školné v MŠ a v školskom klube 
za pobyt dieťaťa resp. na úhradu nákladov na činnosť ŠKD. Výška školného 
v predchádzajúcom období bola 10,-€. Vzhľadom na súčasné ekonomické aspekty navrhujeme 
zvýšiť školné na 20,-€. P. starostka vyzvala poslancov aby sa k návrhu vyjadrili. 

 
O slovo sa hlásil p. Ing. R.Kubovics, ktorý sa vyjadril, že 10,- euro je veľmi veľa naraz. 

Nestačilo by zvýšiť školné o 5,- euro? 
 
Riaditeľka základnej školy p. Mgr. Monika Pospíšilová sa ohlásila, a vyjadrila sa, že  

sociálne slabšie rodiny by veľmi pocítili toto zvýšenie školného. 
 
P. Ing. D. Mézes sa vyjadril, že súhlasí s p. Ing. R. Kubovicsom, 100% zvýšenie je 

veľmi veľa, treba hľadať kompromis. 
  
P. Mgr. T. Mészáros sa vyjadril, že škoda o tomto debatovať. „Všetci vieme čo nás čaká. 

Zvýšenie energií má vplyv na všetko. V článku č. 3 v bode 3 je napísané aké možnosti má  rodič 
keby nemal dostatok financií. A to“ Zriaďovateľ ŠKD môže rozhodnúť o znížení alebo 
odpustení príspevku ak zákonný zástupca o to písomne požiada a predloží doklad o tom, že je 
poberateľom dávky v hmotnej núdzi a príspevkov k dávke hmotnej núdzi podľa osobitného 
predpisu“ dokončil p. Mgr. T. Mészáros. 

 
P. Ing. D. Mézes navrhol zvýšenie školného o 5,-€- mesačne, t.j. za 1 dieťa 15,-€ 

školného.  
P. starostka dala hlasovať. Poslanci OZ za návrh p. Ing. D. Mézesa hlasovali nasledovne: 

4 poslanci boli za návrh (Mgr. A. Himpán Román,  Ing. arch. I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, 
Ing. D. Mézes ), 1 poslanec bol proti (Ing. I. Molnár), a 4 poslanci sa zdržali hlasovania (Ing. 
P. Kovács, PhDr. L. Bukovszky, J. Pék, Mgr. T. Mészáros). Návrh nebol prijatý.  
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P. starostka dala hlasovať za 10,-€ zvýšenie - mesačne za 1 dieťa 20,-euro školného. 
Poslanci OZ hlasovali nasledovne: 4 poslanci boli proti návrhu (Mgr. A. Himpán 

Román,  Ing. arch. I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes), 5 poslancov bolo za návrh ( 
Ing. I. Molnár, Ing. P. Kovács, PhDr. L. Bukovszky, J. Pék, Mgr. T. Mészáros), a nikto sa 
nezdržal hlasovania. Návrh bol prijatý.  
   
K bodu č. 12 – Schválenie VZN obce Matúškovo o podmienkach poskytovania príspevku, 
výšky príspevku  a o spôsobe zabezpečenia stravovania dôchodcov 
 

P. starostka obce uviedla, že návrh VZN reaguje na zmeny vo finančných pásmach na 
nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií. Predmetné VZN bolo odkonzultované 
s riaditeľkou školskej  jedálne. Návrh VZN bol zverejnený na webovom sídle a na úradnej tabuli 
obce a pripomienky k návrhu VZN zo strany verejnosti neboli žiadne. Cena obeda sa upravuje, 
namiesto 3,30 na 4,30 euro. Zvýšenie bude o 1,-€, z čoho obec bude prispievať 0,20 eur. 
Doteraz dôchodca platil aj s donáškou za 1 obed 2.80 euro. Od 1. januára 2023 obed bude stáť 
aj s donáškou dôchodcu 3,60 €. 

Poslanci nemali námietky, p. starostka dala hlasovať. Za uvedený návrh  bolo 9  
poslancov ( Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. 
Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 7 – Prerokovanie návrhu programového rozpočtu obce na rok 2023-2025 a jeho 
schválenie 
 

P. starostka sa vyjadrila, že nás čakajú hlavne dokončujúce práce, ako napríklad dvor 
CVČ. Vyzvala p. Ing. I. Molnára aby poinformoval zastupiteľstvo s návrhom rozpočtu. 

P. Ing. I. Molnár sa vyjadril, že poslanci dostali písomne všetky materiály, aby si ich 
mohli preštudovať v dostatočnom časovom predstihu. Na webovej stránke obce boli návrhy 
rozpočtov vyvesené podľa zákona 15 dní pred schválením. Pripomienky, ktoré prišli  sú už v 
týchto návrhoch zapracované. Na základe týchto skutočností navrhuje rozpočet obce  schváliť 
a rozpočet na roky 2023 - 2025 zobrať na vedomie. Ďalej uviedol, že čo sa týka bežných 
výdavkov, návrh rozpočtu na nasledujúce roky ráta väčšinou s podobnými položkami, ako v 
tomto roku, vidí riziko v nižšie nastavených výdavkoch na energie a iné verejné služby. Čo sa 
týka kapitálových výdavkov, návrh rozpočtu ráta na rok 2023 s rozbehnutím niektorých 
projektov a s investíciami z vlastných zdrojov, ráta aj s rekonštrukciou materskej škôlky. 

O slovo sa hlásil p. PhDr. L. Bukovszky ktorý sa vyjadril, že pri zostavení rozpočtu obec 
zohľadnila riziká, ktoré hrozia v nadchádzajúcom období. Tak ako p. starostka povedala, treba 
projekty dokončiť, dotiahnuť do konca. Bol by rád keby zaniknutý obecný časopis bol znova 
k dispozícií občanom.  

P. Ing. R. Kubovics sa opýtal, čo znamená položka 60000,-€ na CVČ? 
P. starostka odpovedala, že treba spraviť oplotenie okolo CVČ a dvor, resp. zámkovú 

dlažbu treba uložiť.  
P. Ing. D. Mézes si prosil vysvetlenie, že čo znamená príjem z nájmu pozemkov   

a príjem za spoluúčasť na ÚP. 
P. starostka odpovedala: ornú pôda vo vlastníctve obce je v užívaní  AGRO Matúškovo 

s.r.o. na základe výsledkov verejnej súťaže. Čo sa týka spoluúčasti na vypracovaní zmien 
a doplnkov k ÚP, náklady s tým spojené sú rozpočítané medzi žiadateľmi o zapracovanie 
podnetov a návrhov do tejto dokumentácie.  
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P. Ing.arch. I. Szőcsová poznamenala, že položka 10000,-€ na obecné dni je veľmi málo. 
Ďalej pripomenula, že do budúcna plánuje so svojou komisiou vypracovať reformu odpadového 
hospodárstva. 

Občan Z. Kajos sa ujal slova, povedal, že niektoré cesty a chodníky sú v katastrofálnom 
stave. Treba pokračovať aj v ich oprave. 

P.Ing.arch I. Szőcsová dodala, že vnútorný chodník v areáli starého cintorína bude treba 
čím skorej opraviť, lebo je v dezolátnom stave, životu nebezpečné.  

P. Ing. I. Molnár sa vyjadril, že všeobecné zvýšenie cien, zhoršené celoštátne 
hospodárske výhľady  na budúci rok kladú oveľa vyššie nároky. Uviedol, že rozpočet je možné 
zmeniť k aktuálnym potrebám. 

P.Ing. D. Mézes sa vyjadril, že rastúca energetická kríza nás vyzýva na šetrenie. Prvým 
krokom tak musí byť obnova obecných budov. Tá by však nemala končiť len zateplením, ďaleko 
väčší efekt prinesie kompletná renovácia, s využitím technologických riešení vrátane 
obnoviteľných zdrojov. Ideálna je v tomto prípade fotovoltika, alebo solárna technika, keďže 
solárne panely sa dajú umiestniť prakticky kdekoľvek.  

P. starostka povedala, že už konzultovala na tému energetického auditu budovy MŠ 
a CVČ. 

Ďalej p. Ing. D. Mézes pokračoval v obci treba vytvoriť podmienky na denný stacionár pre 
seniorov aby občanom doniesli pridanú hodnotu.  V dennom stacionári sa poskytuje sociálna 
služba fyzickej osobe, ktorá je odkázaná na pomoc inej fyzickej osoby v zariadení len na určitý 
čas počas dňa. Občania by privítali takúto pomoc. Budova bývalého obecného úradu by bola 
ideálna na denný stacionár. 

P. starostka sa vyjadrila, že teraz rozoberáme rozpočet na rok 2023. Vytvorenie denného 
stacionára nie je záležitosť ktorá sa vybaví za pár mesiacov. Príprava myšlienky je otázka 4-6 
mesiacov, projekty ďalšie 4 mesiace a potom ešte verejné obstarávanie.  Minimálne 1 ročná 
záležitosť. Založí sa pracovná skupina  a potom sa uvidí aké sú možnosti. 

P. Ing.arch. I. Szőcsová sa vyjadrila, že ona tiež nevidí reálne vytvorenie denného 
stacionára v roku 2023. Minimálne 1 rok potrebujeme na celkovú dokumentáciu.  

P. Mgr. T. Mészáros sa tiež vyjadril, že najprv potrebujeme štúdium, aké sú hygienické 
predpisy atď.   

P. Ing. R. Kubovics poznamenal, že budova vo vlastníctve obce na hlavnej ulici, bývalý 
národný výbor tiež by mohol slúžiť ako denný stacionár. 

P. Ing. D.Mézeš mal pozmeňujúci návrh, že z rozpočtu obce z 60000,- CVČ odobrať 
5000,-€ na vytvorenie volejbalového ihriska. Treba rozšíriť infraštruktúru športu, občania majú 
záujem o volejbalové ihrisko.   

P. PhDr. L.Bukovszky sa vyjadril, že na dokončenie CVČ treba nechať tých 60000,- 
a na vytvorenie volejbalového ihriska nájdeme financie.  

P. Ing. P. Kovács sa ujal slova, a pripomenul, že akékoľvek ihrisko či detské, 
volejbalové, basketbalové musí byť certifikované podľa predpisov. To nestačí, že vysypeme 
tony piesku a máme ihrisko. Obec musí vytvoriť bezpečné miesto pre pohybové aktivity detí, 
mládeže a iných športových nadšencov.  

P. starostka sa vyjadrila, že nevidí problém, obec podporí rozvoj pohybovej aktivity vo 
všetkých vekových kategóriách v oblasti telesnej kultúry, športu  a zdravého životného štýlu. 
Dala hlasovať za pozmeňujúci návrh p. Ing. D. Mézeša, a to z položky CVČ 60000,-€ odobrať 
5000,-€ do novej položky „rozvoj a infraštruktúra športu“. 
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Poslanci hlasovali nasledovne: 7 poslancov za návrh ( Mgr. A. Himpán Román, PhDr. 

L. Bukovszky, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), 1 
poslanec proti (Ing.arch. I.Szőcsová), a jeden poslanec sa zdržal hlasovania (Ing. I. Molnár). 
Návrh bol prijatý. 

 
P. starostka vyzvala kontrolórku obce aby predniesla svoje stanovisko k návrhu 

programového rozpočtu obce. 
 
P. hlavná kontrolórka obce Mgr. M. Tomovičová  predniesla svoje stanovisko k návrhu 

rozpočtu na r. 2023 a k programového rozpočtu obce za roky 2023-2025, ktorá v zhrnutí 
uviedla, nasledovné: „Stanovisko je zamerané najmä na posúdenie súladu návrhu rozpočtu so 
zákonom o rozpočtových pravidlách, zásadami na zostavenie rozpočtu, na identifikáciu rizík 
a rezerv plnenia rozpočtovaných príjmov a výdavkov ako aj hospodárnosť a efektívnosť 
rozpočtovaných prostriedkov. Konštatujem, že predkladaný návrh rozpočtu na r. 2023 
zabezpečuje financovanie základných funkcií samosprávy a preneseného výkonu štátnej správy 
za predpokladu dôsledného rešpektovania právnych predpisov a dodržiavania maximálnej 
hospodárnosti pri vynakladaní rozpočtovaných prostriedkov. A na základe vyššie uvedených 
skutočností odporúčam OZ v Matúškove návrh rozpočtu obce na r. 2023 schváliť a návrh 
viacročného rozpočtu obce na r. 2024-2025 zobrať na vedomie“. 
Stanovisko hlavnej kontrolórky  je prílohou  k tejto zápisnici.  
 

P. starostka dala hlasovať za návrh rozpočtu na r. 2023. Poslanci OZ jednohlasne 
schválili návrh ( Mgr.A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. 
Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania.  

 
K bodu č. 13 – Návrh predsedov komisií  na delegovanie členov do komisií obecného 
zastupiteľstva 
 

P. starostka obce vyzvala predsedov jednotlivých komisií OZ, aby predniesli návrh 
členov komisií. 
 

Komisia finančná, správy obecného majetku -  predseda Ing. Ivan Molnár navrhol 
nasledovných členov: Ing. Ildikó Víghovú, Teodora Kilacska a Tomáša Szőkeho. 

 
P. starostka dala hlasovať, poslanci OZ návrh jednohlasne schválili ( Mgr. A. Himpán 

Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 
hlasovania.  
 

Komisia výstavby, rozvoja, životného prostredia, územného plánovania 
a poľnohospodárstva – predsedkyňa Ing. arch. Ildikó Szőcsová navrhla nasledovných 
členov: RnDr. Emíliu Bartekovú, Ing. Róberta Romána, Ing. Csabu Blazseka, Ing. Dušana 
Balušíka, Zdenka Tušku, Štefana Fülöpa a Ing. Petra Pulena.  

 
P. starostka dala hlasovať, poslanci OZ návrh jednohlasne schválili ( Mgr. A. Himpán 

Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová,  
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Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 
hlasovania.  
 

Komisia  školstva, mládeže, kultúry a právna ochrana národnostných menšín – 
predseda PhDr. László Bukovszky navrhol nasledovných členov: Mgr. Ildikó László, Mgr. 
Annamáriu Mészáros, Mgr. Elenu Sándor. Helenu Cerovskú, Evu Szabó a Miroslava 
Hindáka. 

 
P. starostka dala hlasovať, poslanci OZ návrh jednohlasne schválili ( Mgr. A. Himpán 

Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová,  
Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 
hlasovania.  
 

Komisia obchodu, služieb, pre styk s verejnosťou a podnikateľmi – predseda Mgr. 
Tibor Mészáros navrhol nasledovných členov: Tibora Ferenca a Evu Szabó. Ďalej p. poslanec 
uviedol, že nemá spätnú väzbu od ďalšieho člena. Jeho osobu navrhnem dodatočne. 

 
P. starostka dala hlasovať, poslanci OZ návrh jednohlasne schválili ( Mgr. A. Himpán 

Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 
hlasovania.  
                           

Komisia sociálna, zdravotná, športu a prevencie – predseda Mgr. Anita Himpán 
Román navrhla nasledovných členov komisie: Mgr. Elenu Sándor, Mgr. Anitu Tuškovú, 
MUDr. Valéru Pőtheovú, Juraja Flaškára, Ing. Viktóriu Papovú. 

 
P. starostka dala hlasovať, poslanci OZ návrh jednohlasne schválili ( Mgr.A. Himpán 

Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 
hlasovania.  
 

Komisia dopravy a verejného poriadku – predseda János Pék navrhol nasledovných 
členov komisie: Tibora Németha, Mgr. Tibora Mészárosa, JUDr. Mariána Kubalca a Tomáša 
Balušíka. 

 
P. starostka dala hlasovať, poslanci OZ návrh jednohlasne schválili ( Mgr. A. Himpán 

Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 
hlasovania.  
 
K bodu č. 15 – Návrh na uznesenie 
 
     P. Ing. I. Molnár predseda návrhovej komisie predniesol návrh  uznesenie z 1. plánovaného 
verejného zasadnutia  obecného zastupiteľstva. 
 

P. starostka dala hlasovať za celé znenie  uznesení. Za bolo 9 poslancov ( Mgr. A. 
Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto  
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sa nezdržal hlasovania. Uznesenia boli schválené. 
  
K bodu č. 17 - Záver  
 
     Po prijatí uznesení p. starostka poďakovala prítomným poslancom  za ich účasť a týmto bolo 
1. plánované verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                          Overovatelia zápisnice: 
 
                                                                          Ing.arch. Ildikó Szőcsová .................................... 
 
                                                                           János Pék ............................................................ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: Eva Szabó 
V Matúškove, 13. decembra 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


